

29th FTAAA Annual Cross Country 2014

Sports Toto lent support to the 29th FTAAA Annual Cross Country 2014 by contributing Toto umbrellas and sports bags as a part of the prizes for the event.

Kicking off at 7.30am on 26 January 2014 at the Boat House of the Perdana Botanical Garden, the participants had a thrilling and exciting time passing through scenic jungle paths and slopes.

The event consisted of 9 categories for both the adults and children with the distance range of 3km to 8km.

Organized by Federal Territory Amateur Athletic Association (FTAAA), the event received a high turnout of about 1,000 participants including runners from other states and students from various schools in the Klang Valley.

2014 年第 29 届联邦直辖区业余田径协会年度越野赛

多多博彩为支持 2014 年第 29 届联邦直辖区业余田径协会年度越野赛，而赞助了雨伞及运动包作为这项赛事的一部分奖品。

这项赛事是在 2014 年 1 月 26 日的上午 7 时半，假吉隆坡湖滨植物公园举行。所有参赛者在比赛中越过许多景观优美的林中小径和斜坡，让他们有个紧张又刺激的体验。

这项越野赛为成人及儿童组共分成 9 个参赛组别，即涵盖 3 公里至 8 公里。

这项由联邦直辖区业余田径协会主办的活动成功吸引了大约 1000 名参赛者，包括了来自其他州属的参赛者及巴生谷多家学校的学生们。